
 Číslo materiálu : 4/10 

Komise: Komise sportovní                                                      

Datum :   24.5.2021                                                         RM 2. 6. 2021 

Přítomni: 

 

 

 

Host: RM 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

 

 

 

J. Třískala, K. Ptáček, M. Běhounek, A. Salák, R. Hanuš,  T. Morawski, M. Procházka, 

R. Němec 

Zápis: L. Krulišová 

 

Mgr. Bc. Vít Šnajdr – místostarosta 

 

K. Fialová, Z. Knap, L. Hojdová 

 

P. Kratochvíl, T. Pilc, F. Nedvěd 

 

 

 

Člen RM: 

 

 

Příští jednání: xx. xx. 2021 

 

1) Návrh usnesení pro RM :        

 

 RM města Kutná Hora  

 

 

         b e r e   n a   v ě d o m í  

 

         zápis sportovní komise ze dne 24.5.2021 

 

          

             

 

 

 

Zodpovídá: Mgr. Ondřej Seifert                              Termín: 24.6.2021 

 

           

       

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

Úvod: p. Třískala – přivítal nového člena SK pana Romana Němce a seznámil zúčastněné členy SK 

s programem jednání 

I. Investice do sportu  –  úkol z minulé komise – vyjádření stanoviska SK, jaké jsou priority s 

výhledem na období 4 – 5 let. Členové komise předem obdrželi přehledy výdajů v oblasti sportu za 

období 2018 – 2020 a plán investičních výdajů  2021 – 2025. 

Přehled sportovišť obsažených v plánu investičních výdajů: 

1) Sokolák 

2) Hala Bios 

3) Hřiště  ZŠTGM K.Hora 

4) Hřiště ZŠ Kam.stezka 

5) Hřiště ZŠ J.Palacha 

6) Klimeška 

7) Průmyslovák 



8) Olympia 

9) Areál Lorec 

10) Zimní stadion 

11) Plavecký bazén 

12) Tenisový areál 

13) Kuželna 

14) Volejbalové hřiště 

15) Beach volejbal 

16) Nohejbal 

17) Fotbalové hřiště Malín 

18) Fotbalové hřiště Kaňk 

19) Sokolovna Tyršova 

20) Sokolovna Sokolská 

p. Němec žádá o začlenění rekonstrukce tenisových kurtů a jejich zázemí s tím, že již 20 let do tohoto 

areálu nebylo ze strany města investováno. 

Členové komise se postupně vyjadřovali k prioritám s tímto výsledkem: 

Velké projekty 

1. Klimeška 

2. Plavecký stadion 

3. Olympia 

Primární je dokončení areálu Klimeška  včetně převodu bazénu. 

Menší projekty 

1. Průmyslovák 

2. Hřiště ZŠ Jana Palacha 

Rekonstrukce hřiště při ZŠ Jana Palacha -  myšleno primárně pro veřejnost. 

 

Bohužel se nedostavil zástupce TJ Sokol Kutná Hora, který by komisi předložil priority a potřeby 

související s údržbou sokolovny Tyršova a Sokolská. 

 

p. Ptáček – informoval členy komise o situaci ohledně žádosti na atletický tunel. 

 

II. Dotační programy 2022 

SK projednávala podmínky dotačních programů pro rok 2022, které se každoročně předkládají Radě 

města Kutná Hora a následně Zastupitelstvu města Kutná Hora ke schválení. Oproti loňskému roku 

bude opět vyhlášen program na podporu velkých projektů (pro rok 2021 byl z důvodu epidemiologické 

situace zrušen). Dále  pak  program na podporu malých sportovních projektů, program na podporu 

sportu (údržba a rozvoj sportovišť ve vlastnictví města) a program na podporu registrované mládeže. 

Pro všechny výše uvedené programy zůstávají stejná pravidla jako v předešlém roce. Pouze u 

registrované mládeže bude Metodika hodnocení a hodnotící formulář upravován s ohledem na aktuální 

situaci. Metodika financování společně s podobou hodnotícího formuláře bude tak schvalována 

současně s rozdělením finančních prostředků již na konkrétní oddíly. 

  

Příští jednání sportovní komise  

Příští jednání sportovní komise –  bude upřesněno 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 



 

4) Reakce rady města : 

 

Zapsal : L. Krulišová 

Elektronicky ověřil :  Jan Třískala 

Datum: 26.5.2021 

  


